
Protokoll från Årsmötet i Risö bryggförening den 25 juli 2020. 
 

 
1. Val av mötesfunktionärer: 

a. Till ordförande valdes Espen Hjardar.  

b. Till sekreterare valdes Björn Hellström.  

c. Till att justera protokollet jämte ordföranden valdes Krister Olausson. 

 
2. Frågan om mötet var behörigt utlyst: 

  Besvarades med ett enhälligt ja. 
 

3. Föredragning av styrelsens aktiviteter 

Ordföranden inledde sin föredragning med att konstatera att 2020 har utvecklat sig till ett mycket speciellt 
år, dels på grund av Corona-pandemin, men också på grund av den stora aktiviteten på bryggan och bastun. 
 
Ett ordinarie protokollfört styrelsemöte har hållits sedan förra årsmötet. Dessutom har det hållits ett antal 
icke protokollförda gruppsamtal med anledning av Coronapandemin samt de bryggarbeten som utförts med 
start under hösten -2019. 
 
När det gäller den nu nästan färdigställda renoveringen av den fasta bryggan så initierades den på kort varsel 
eftersom det i samband med att arbetet för bastudäcket upptäcktes att ett par av fundamenten under den 
västra bärlinan var underminerade på liknande sätt som fundamentet i bryggans nock. Eftersom 
entreprenören redan var på plats så erbjöd han föreningen en lösning med nya bärlinor på borrplintar i 
väster och norr. Efter några rundors förhandlade beställde vi arbetet för 70 000:- inkl. moms. I den summan 
ingick dessutom virke för att återställa den bryggbeklädnad som med nödvändighet måste rivas för att utföra 
arbetet. Uppmuntrade av många medlemmars positiva omdöme över den nylagda delen av bryggan så 
beställde styrelsen ytterligare beklädnadsvirke så att hela den fasta bryggan kunde få ny beklädnad. 
 
Styrelsen bedömer därmed att vi nu har en brygga som ska stå sig i många år utan större underhållsarbeten. 

  
 

4. Föredragning av revisorernas berättelse: 
Roger Simonsson lade fram revisorernas berättelse dat. 2020-04-30. Revisorerna har sammanfattningsvis 
inget att anmärka på och framhåller att räkenskaperna präglas av god ordning. 

 
5. Beslut om arvoden: 

Mötet beslutade enhälligt om att inga arvoden till funktionärerna ska utgå. 
 

6. Budgetförslag: 
Lars-Göran redogjorde för föreningens räkenskaper.  
I och med de ovanligt stora utgifterna under perioden så är föreningens kassa i dag nere på ca 73 500:-, från 
att vid periodens ingång varit ca 116 500:- inkl. handkassan på 816:-. Medlems- och platsavgifter ger 
årsinkomster på knappt 30 000:- med nuvarande nivåer. Styrelsen föreslår att avgifterna behålls oförändrade 
tills dess att vår ekonomiska beredskap återställts till åtminstone föregående års nivå. 
Lars-Göran nämnde också att han planerar att avskaffa handkassan, då den inte kommit till användning på 
länge.  

 
7. Beslut om medlemsavgift och båtplatsavgifter och bryggfond: 

 Mötet biföll styrelsens förslag om att dessa hålls oförändrade. 
 



 
 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen: 

Mötet biföll ansvarsfrihet för styrelsen enhälligt. 
 

9. Val av styrelse för 25 juli 2020 – 1 juni 2021 

Ordföranden lade fram följande förslag från styrelsen: 
Med tanke på Coronaproblematiken så föreslås att samtliga funktionärer sitter kvar fram till årsmötet 2021.  
I gengäld så ska då samtliga funktioner utlysas till omval alternativt nyval. Jan Hellström föreslås kvarstå som 
valberedare åtminstone fram årsmötet 2021. 
 
Mötet biföll styrelsen förslag. 
 
Funktionärer att förnya eller välja om 2021: 

 
a. Ordförande 

b. Vice ordförande  

c. Sekreterare 

d. Kassör 

e. Övriga ledamöter 

f. Två revisorer 

g. Valberedning 

 

10. Fördelning av båtplatser, se separat utskick. 
Platsfördelningen har kommunicerats under våren, endast smärre justeringar behövdes för att alla skulle bli 
nöjda. Styrelsen förväntar sig att fördelning och inbetalningar överensstämmer när årets inbetalningar 
summeras. Espen vill dessutom påminna om att önskemål ang. förändringar av båtstorlek, andrabåt etc. ska 
vara styrelsen tillhanda senast 1:a april, detta för att ge tid för att ev. omfördela och justera om det behövs. 

 
 

11. Planering av det kommande årets olika aktiviteter inkl. arbetsinsats  

a. Arbetsinsats på bryggbacken och bryggan. Arbetet med omklädning av den fasta bryggan 

föreslås fortsätta dagar med tjänligt väder. 

b. Bryggfest 1 augusti. Tema anslås senare. 

 

12. Övriga ärenden 

a. Förslag gällande inköp av gemensam paketkärra 

Maria H har motionerat om inköp av en gemensam paketkärra. Vissa tyckte att det var en bra 
idé, andra tyckte att en fyrhjulskärra vore ett bättre alternativ. Styrelsen utreder alternativen. 
 

b. Räddningsstegar  

Kerstin K har motionerat om att vi borde montera ett antal räddningsstegar eftersom det kan 
bli väldigt svårt att komma upp om man råkar ramla i tex. en sen höstkväll. En definitiv 
majoritet är för förslaget, styrelsen gavs i uppdrag att jobba för att hitta rätt modell och 
därefter se till att förslaget förverkligas. 

 



 
13. Bastusektion berättelse 

Björn H gjorde sig till talesman för bastugruppen och berättade att arbetet med bastun går 
framåt och att stämningen hela tiden varit mycket bra. Såväl målsättningen om en färdig bastu 
i september och en kostnad inom budgeten är fortfarande möjlig.  
 
Kerstin K har inkommit med ett förslag som påpekar att ett beslut om ordningsregler och ett 
bokningssystem för bastun bör tas i höst, samt att ett datum för ett sådant beslut bör 
bestämmas. 
 
Mötet beslutade om att tillsätta en grupp för att diskutera ovanstående samt även frågor 
gällande avgifter och vedförsörjning etc.  

 
14. Följande valdes att ingå i gruppen: 

 Ordförande/sammankallande Kerstin K samt dessutom Ingvar A, Anneli S, Stefan S och Maria 
H.  
Inget datum för beslut bestämdes. 

 

X.  Avgifter 2020 

Medlemskap: 150 kr  

Platsavgift:  

8 m = 805 kr  

7 m = 604 kr 

6 m = 460 kr 

4.5 m = 288 kr 

Andraplats: 805 kr 

 

      
Sekreterare  Justerare  Ordförande 

 

 

Björn Hellström Krister Olausson Espen Hjardar 


